
Aan het College van Bestuur van Stichting Meer Primair  
Postbus 223 
2130 AE Hoofddorp 

Datum: 9 december 
2022 
Betreft: Samengaan De 
Wilgen/ Tabitha en 
projectplan  
 
Contactpersoon: MR De Wilgen 
Email: MR@ bsdewilgen.nl 
 
Geachte College van 
bestuur, 
 
Na intern overleg met de MR leden van De Wilgen komt de MR van de Wilgen tot het volgende.  
Advies MR De Wilgen n.a.v. het samengaan van De Wilgen/Tabitha: Op grond van art. 11, 1e lid sub n en 
op grond van artikel 10 sub h van de Wet medezeggenschap op scholen, behoud de MR De Wilgen zijn 
positief advies over het plan en de uitvoering van de nieuwbouw van De Wilgen (in formele zin, in 
Nassaupark). De MR De Wilgen geeft hierbij instemming v.w.b. Bijlage 1 Intentieverklaring ii,   en het daarbij 
behorende projectplan. 
 
Vanuit de MR De Wilgen hebben wij wel een aantal aandachtspunten die wij graag met het College van 
bestuur willen delen omdat wij als de ouders hier zorgen over hebben:  
1. Directie De Wilgen.  

Wij adviseren met klem de huidige a.i. directie van de Wilgen aan te houden tot en met augustus 2024. 
Hiermee wordt de rust bewaard binnen De Wilgen en kan de interim-directeur De Wilgen het team 
begeleiden tijdens het proces samengaan De Wilgen/Tabitha. Hij heeft tevens het voortraject 
meegemaakt en daarnaast is hij actief betrokken geweest bij het gehele traject.  

2. Als MR De Wilgen maken wij ons zorgen of de kwaliteit van het onderwijs op orde blijft. Wij merken dat 
ouders zich hier ook zorgen over maken dat bij een fusie/ samengaan helaas inbreuk wordt gedaan op 
kwaliteit van het onderwijs.  
Wat gaat het College van Bestuur hieraan bijdragen i.s.m. de interim-directeur om het onderwijsniveau 
te borgen/ op niveau te houden en wat gaat het College van Bestuur doen om het niveau zelfs naar een 
hoger plan te brengen omdat de resultaten de jaren daarvoor niet op niveau waren.  

3. Huisvesting.  
Wij zien als MR De Wilgen graag een oplossing voor het ruimtegebrek op De Wilgen.  
De Wilgen had al ruimtegebrek omdat niet alle leerlingen gehuisvest zijn op één locatie maar met de 
komst van de Buitenplaats is de situatie nijpender geworden.  Als MR de Wilgen vinden wij het belangrijk 
dat bestaande faciliteiten qua ruimte intact blijven op basis van het aantal leerlingen dat een bassischool 
heeft. Wij maken ons ernstige zorgen om het ruimtekort dat kan ontstaan als er extra capaciteit nodig is 
voor de Buitenplaats met ingang van het nieuwe schooljaar. 
 
 
 
 
 
 



4. Communicatie. 
Als MR de Wilgen vernemen wij dat ouders zich ernstige zorgen maken rondom het samengaan van De 
Wilgen/ Tabitha.  Continue communicatie met de ouders, personeel en de MR leden tijdens het proces 
samengaan De Wilgen/Tabitha is essentieel en moet rondom de samenwerking proactief per (fase) 
projectplan opgevolgd worden.  
 

Wij wensen het College van Bestuur veel succes toe over de volgende te nemen stappen en zien als MR De 
Wilgen uw antwoorden op onze aandachtspunten binnen twee weken graag tegemoet.   

Ook namens de leden van de MR De Wilgen, Astrid Hers, Joyce van der Voort en Ilona 
Sabelis.  

Met vriendelijke groeten,  

Sevim Cankilic,  

Voorzitter MR De Wilgen  
 
 


